

2015 CCCB SUMMER RETREAT

巴城中華基督教會2015年退修會

SKYCROFT RETREAT CENTER

AUG 14-16, 2015

9621 Frostown Road, Middletown, MD 21769

Time/Date	Friday, Aug 14
6:00 PM	Arrival and Registration 到達/報到
7:00 PM	Dinner 晚餐
8:00 PM	Opening Ceremony 開營典禮
8:30 PM	Message 1 中/英專題1
10:00 PM	Quiet Time / Devotions 安靜靈修時間
11:00 PM	Lights Out 熄燈
Time/Date	Saturday, Aug 15
7:00 AM	Wake Up/ Prayer 起床/家庭禱告
7:30 AM	Breakfast 早餐
8:30AM	Devotion 靈修
9:00AM	Message 2 中/英專題 2
11:30 PM	Group Photo 團體合照
12:00 PM	Lunch 午餐
1:00 PM	Group Games 團體活動
2:00 PM	Fellowship with speaker (Ch) 與講員座談 (中)
2:00 PM	Water Slide 水滑梯遊戲
3:00 PM	Zip Line 滑索遊戲
4:00 PM	Free Time 自由活動
5:30 PM	Dinner 晚餐
6:30 PM	Message 3 中/英專題 3
8:30 PM	Bonfire 營火晚會
10:00 PM	Quiet Time /Devotions 安靜靈修時間
11:00 PM	Lights Out 熄燈
Time/Date	Sunday, Aug 16
7:00 AM	Wake Up / Prayer 起床/家庭禱告
7:30 AM	Breakfast 早餐
8:30 AM	Checkout from Room 清理房間
9:00 AM	Message 4 中/英專題 4
11:30AM	Closing Ceremony/Communion 閉營式/聖餐
12:00 PM	Lunch 午餐

重要通知:

- 退修會提供從周五晚餐到周日午餐的餐食(自助餐), 以及提供周五周六的住宿。周五晚餐時間為7:00-8:00 PM。周日9:00AM前退房, 延遲者每人需交\$15。
- 住處分為旅館式房間(由私人浴室和被單毛巾等)和集體房(雙層床, 公用浴室, 有枕頭、毛毯, 但無被單、毛巾)。因為我們祇預定到少量旅館式房間, 大部分人將住在集體房。所以如果你沒有得到特別通知的話, 請自備被單、毛巾、肥皂、洗滌用品。
- 請自備聖經, 筆記簿、筆等, 另外攜帶適合戶外活動的衣服鞋子, 以及游泳衣、防曬霜、驅蟲劑等。健康欠佳者請自帶服用的藥物。
- 請不要帶ipads, CD players, video games等電子娛樂物品。禁止攜帶烟酒、毒品、槍支、刀具等。退修會營地內完全禁烟。

IMPORTANT NOTES:

- The retreat will offer six meals (buffet style), and accommodation of two nights. Friday (8/14) dinner is provided at 7:00—8:00 pm. Check out must be done before 9:00 AM Sunday. late check-out \$15/person.
- There are two types of accommodations: Motel rooms with two full-size beds (linens provided) and Lodges with bunk-style beds (blankets and pillows are provided but no sheets). Since only 18 motel rooms are available to CCCB, most attendees will stay in lodges. If you don't get special notice from the logistics team, please bring your own sheets, towels, tooth brush etc.
- Please bring Bible, note paper, pen, suitable outdoor clothing and shoes, swimming suit, toiletries / Sun block lotion / insect repellent etc. Please bring own medicine if needed.
- Please do NOT bring music devices (iPods, CD players, etc.), video games, cigarettes, alcohol, tobacco products, illegal drugs, pets, guns, knives, or weapons of any kind. Please do NOT bring clothing that promotes drugs, alcohol, smoking & tobacco use, sex, violence, or foul language. Smoking is PROHIBITED on retreat grounds (inside AND outside)